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   Schriftelijke vragen op grond van artikel 38 Reglement van Orde 

 

                                              Onderwerp: capaciteit elektriciteitsnet 

 

In het Eindhovens Dagblad van 22 januari jl. is een artikel opgenomen getiteld ‘De grootste 

verbouwing van Nederland na de wederopbouw’. In het artikel wordt o.a. geschreven over 

het steeds voller raken van het stroomnet, waardoor er onzekerheid bestaat of particulieren 

en bedrijven die zonnepanelen, warmtepompen of laadpalen willen aansluiten, dat in de 

nabije toekomst nog wel kunnen.  

Daarover zijn de volgende vragen gerezen: 

 

1) In hoeverre ziet het college problemen in de (nabije) toekomst voor particulieren en 
ondernemingen in het kader van het aansluiten op het stroomnet van zonnepanelen, 
warmtepompen of laadpalen? 

2) Is er vanuit de gemeente enig zicht hoeveel ‘Cranendonckse aansluitingen’ er nog 
kunnen plaatsvinden alvorens het stroomnet vol is? 
 

a. Zo ja, hoeveel (bij benadering)? 
 

3) In hoeverre adviseert/informeert het college particulieren hierover als zij gebruik 
maken van het krediet van het Zonnepanelenproject de Groene Zone? 
Het zou immers uiterst onwenselijk zijn dat particulieren wel een beroep doen op het 

ter beschikbaar gestelde krediet, maar dat hun zonnepanelen uiteindelijk niet kunnen 

worden aangesloten op het stroomnet. 

a. Wat is hierover geregeld in de overeenkomst tussen particulier en gemeente? 
 

4) Beseft het college dat het risico dat particulieren niet meer aan kunnen sluiten op het 
stroomnet ook gevolgen kan hebben voor nog te verlenen of verleende 
omgevingsvergunningen/bouwvergunningen voor woningen ten aanzien van de 
verplichting om gasloos te bouwen? 
 

a. Hoe gaat het college hiermee om? 
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